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Protokół Nr LIV/2023 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 21 czerwca 2023 r. 

 

Zapis LIV Sesji Rady Gminy Stegna:  

 

https://transmisjaobrad.info/videos/12043/liv-sesja-rady-gminy-stegna-21062023-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 13:35 

 

LIV Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 21 czerwca 2023 r. na godz. 10:00  

w Domu Ludowym w Rybinie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Stegna 

Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad LIV Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane a Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt 

Gminy Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza 

Gajewskiego, Radnego Powiatu Nowodworskiego Pana Michała Ambroziaka, Dyrektorów 

placówek oświatowych, kierowników, Sekretarz Gminy Marzenę Jaroszewską, Skarbnik 

Gminy Dorotę Witkowską, Radcę prawnego Roberta Dargiewicz, Radnych Gminy Stegna 

oraz wszystkich oglądających obrady Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 11 radnych nieobecni: Radny Grzegorz Borowiec, Radny Zygmunt Flejszar, 

Radna Anna Lutkiewicz, Radna Małgorzata Mechlińska sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał - załącznik nr 1.” 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego 

Macieja Makowskiego, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono 

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad LV Sesji:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

https://transmisjaobrad.info/videos/12043/liv-sesja-rady-gminy-stegna-21062023-r
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3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Realizacja uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w roku 2022. 

9. Raport o stanie Gminy Stegna za 2022 rok. 

9.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Stegna za 2022 rok. 

9.2. Debata nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwał: 

 

10.1. w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna; 

10.2. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Stegna za 2022 r.; 

10.3. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2022 r.; 

10.4. w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Malborku; 

10.5. w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Gminy Stegna 

uchwały o treści wskazanej w petycji; 

10.6. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach 

i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Stegna; 

10.7. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego 

funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Stegna; 

10.8. w sprawie nadania nazwy ulicy Łąkowej obejmującej działki gminne nr 21/8 

i część 22/9 położone w miejscowości Junoszyno; 

10.9. w sprawie nadania nazwy ul. Pomorskiej obejmującej działkę gminną nr 861 oraz 

929 położoną w miejscowości Stegna; 

10.10. w sprawie nadania nazwy ul. Spokojnej obejmującej działkę gminną nr 

163 położoną w miejscowości Drewnica; 

10.11.  w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; 

10.12.  w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o.; 
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10.13.  w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023; 

10.14.  w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 

21 grudnia 2022 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna 

na lata 2023-2035. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o rozszerzenie trzech punktów, 

dotyczące informacji spotkania z przedstawicielami dróg wojewódzkich w sprawie remontu 

drogi 501, czego dotyczyło to spotkanie, poprosi o rozszerzenie informacji dotyczącej lekkiej 

hali sportowej w Stegnie oraz prosiłby o przekazanie więcej informacji odnośnie największej 

inwestycji w gminie, o odbiorze hali w Drewnicy, czy wszystko poszło sprawnie, czy jest ona 

już gotowa. 

 

Wójt Ewa Dąbska jeżeli chodzi o spotkanie, które odbyło się z inicjatywy Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Gdańsku, dotyczące drogi 501, w miesiącu lipcu i sierpniu  Zarząd Dróg 

Wojewódzkich przystąpi do remontu odcinka drogi od Mikoszewa do Jantaru. Nie jest 

możliwe wykonanie tego zadania po sezonie letnim z uwagi na zawarte przez Zarząd umowy 

na dofinansowanie i termin jego realizacji. Z informacji jaką uzyskała od Dyrektora wynika, 

że przebudowa chodnika w Jantarze będzie wykonywana we wrześniu. Spotkanie dotyczyło 

również objazdu, który teraz ma miejsce w kierunku Krynicy Morskiej, z utrudnieniami, które 

tam są. W dniu dzisiejszym przyszła propozycja objazdu przez Rybinę – Rybinkę, aby ominąć 

te najbardziej newralgiczne trudności z dojazdem do Krynicy Morskiej. Poza sezonem 

kierowanie ruchem będzie odbywać się ręcznie, żeby usprawnić tą komunikację.  

Jeżeli chodzi o Ministerstwo Aktywów Państwowych to złożyliśmy wniosek na przykrycie 

jakby 2 etapu realizowanej inwestycji Rozbudowy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Stegnie. W tej chwili jesteśmy na etapie ukończenia boiska, brakuje jeszcze trybun, 

oświetlenia i pozostałych elementów, które obejmował zakres prac. W tej chwili jesteśmy na 

etapie przygotowywania dokumentacji technicznej na przykrycie projektowanego boiska, 

które jest w pozwoleniu na budowę i zrealizowania tej inwestycji. Umowy jeszcze w tej 

chwili nie mamy tylko oficjalnym przekazano nam informację ile dostaniemy 

dofinansowania, jest to kwota 2.770.000 zł, z drobną końcówka. Przetarg będzie musiał pójść 

w tym roku, jeszcze się będziemy musieli spotkać w tej sprawie, ponieważ z programu 

wynika, że jest bardzo krótki termin realizacji, bo do końca przyszłego roku trzeba 2 etapy, o 

którym mówię w tej chwili zakończyć i rozliczyć, także terminy są naprawdę bardzo krótkie. 

Jeżeli chodzi o udział w odbiorze hali sportowej, to myślę, że na temat hali to najwięcej 

powie Zastępca Wójta, który tak naprawdę raz w tygodniu uczestniczył w spotkaniach. 

Bardzo trudna inwestycja, jeżeli chodzi o realizację. Był to odbiór techniczny, 

poszczególnych elementów, zapoznane zostały osoby, które się zajmują urządzeniami. W tej 



4 

 

chwili pracujemy nad umową dotyczącą administrowania przez GOK, tak, żeby wydzierżawić 

czy wynająć dodatkowe pomieszczenia. Hala musi troszeczkę na siebie zacząć zarabiać, ale to 

będzie od miesiąca września. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o sprecyzowanie informacji 

dotyczącej drogi 501, czyli jaki to będzie zakres, czy to będzie forma takiej nakładki jak już 

częściowo w Mikoszewie było zrobione, czy to będzie jakaś kompleksowa praca taka jak 

przebiega tutaj na odcinku Stegna - Krynica Morska. Podany został okres lipiec – sierpień, ale 

czy wiadomo czy będzie to trwało 2-3 tygodnie, czy będzie kierowanie ruchem, czy coś 

więcej wiadomo.   

 

Wójt Ewa Dąbska na dzień dzisiejszy takich informacji nie mamy, czekamy na tą 

informacje, ponieważ nie mogę Państwu podać szczegółów. Wskazano tylko okres, w którym 

będzie realizowana inwestycja, kto będzie wykonawcą,  to w najbliższym czasie. Jeżeli będzie 

taka informacja to zostanie podana na stronie internetowej. Jest to odcinek trzy i pół 

kilometra. W dalszym etapie zostanie wykonany chodnik w miejscowości Jantar, zgodnie z 

uchwałą, którą Rada podjęła przekazujemy na to zadanie 165 tyś zł dla Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Jeżeli chodzi o halę był to tylko odbiór techniczny hali, obiekt nie jest jeszcze 

przekazany do użytku. Oficjalny odbiór tak jak już Państwu mówiłam, będzie to 22-23 

września. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają jeszcze pytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski poinformował, iż Komisja nie 

odbyła posiedzeń w okresie między sesjami. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w LIII Sesji; 

2. udział w obchodach 50-lecia Gminy Stegna w miejscowości Rybina i Stegna; 

3. udział w posiedzeniu Komisji w sprawie omówienia materiałów na LIV sesję Rady Gminy 

Stegna; 

4. udział w LIV Sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

1. udział w przygotowaniu materiałów na dzisiejszą sesję wspólnie z Komisja ds. 

społecznych. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.  Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 
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Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.  Realizacja uchwał Rady Gminy Stegna podjętych w roku 2022. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż informacja została Radnym 

przekazana i umieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

Zapytał czy są pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.  Raport o stanie Gminy Stegna za 2022 rok. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Raport o stanie Gminy 

Stegna za 2022 rok zgodnie z art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym został przekazany w ustawowym terminie Radnym Gminy Stegna oraz 

umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej do zapoznania mieszkańców.  

Raport obejmuje podsumowanie działalności Wójta w roku poprzednim, w szczególności 

realizację polityk, programów i strategii realizowanej przez Gminę Stegna i jej jednostki 

organizacyjne, uchwał Rady Gminy i funduszu sołeckiego.  

Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności, a nad jego treścią przeprowadza się debatę. 

W debacie nad raportem o stanie gminy głos zabierać mogą również mieszkańcy. Tryb 

udziału mieszkańców w debacie został określony w art. 28aa ust. 7 i 8 ustawy o samorządzie 

gminnym.  

Informacja ta wraz z wzorem zgłoszenia udziału w debacie została umieszczona w Biuletynie 

Informacji Publicznej wraz z zawiadomieniem o terminie zwołanej sesji.  

Poinformował, że w ustawowym terminie zgłoszenia od mieszkańców nie wpłynęły.  

 

Raport stanowi załącznik do protokołu.  

 

Zapis pełnych wypowiedzi dotyczących pkt. 9.1. oraz pkt 9.2. znajduje się od 0:23:00 do 

2:04:10 nagrania obrad Sesji Rady Gminy Stegna dostępnego pod linkiem: 

https://transmisjaobrad.info/videos/12043/liv-sesja-rady-gminy-stegna-21062023-r 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Stegna za 2022 rok  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie Raportu o stanie 

Gminy Stegna za 2022 rok przez Wójta Gminy Stegna Ewę Dąbską.  

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym opracowany 

został raport o stanie gminy za 2022 rok. Raport o stanie gminy stanowi zestawienie 

podjętych przez Radę uchwał na podstawie, których realizujemy swoje zadania dodatkowo 

przez jednostki organizacyjne gminy.  

Pozwolę sobie w skrócie przedstawić, ponieważ raport jest bardzo szeroko opisany. 

Przedstawiła zagadnienia zwarte w Raporcie o stanie Gminy Stegna za 2022 rok: 

1. dane demograficzne; 

2. dochody i wydatki; 

3. realizacja uchwał Rady Gminy; 
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4. placówki oświatowe – z uwzględnieniem ilości dzieci, kosztów utrzymania, wyników 

egzaminów; 

5. ochrona środowiska; 

6. gospodarka odpadami komunalnymi; 

7. zagospodarowanie przestrzenne; 

8. turystyka, promocja i sport; 

9. bezpieczeństwo i ochrona przeciwpożarowa; 

10. Straż Gminna; 

11. zarządzanie kryzysowe; 

12. drogi w tym inwestycje drogowe; 

13. polityka społeczna; 

14. Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

15. fundusz sołecki; 

16. zadania inwestycyjne – zrealizowane i w trakcie realizacji; 

17. Gminny Ośrodek Kultury – działalność. 

 

Dodała, że było przedstawienie raportu w bardzo telegraficznym skrócie, bo dzieje się bardzo 

dużo. Jest to nasza wspólna praca, to nie jest raport tylko wójta gminy, na ten raport składa się 

praca Rady, praca urzędu, praca jednostek podległych, Sołtysów, wiele czynników ma na to 

wpływ. Realizujemy zadania naprawdę olbrzymie. Gmina tak dużych zadań inwestycyjnych i 

potrzebnych, niezbędnych dla rozwoju i funkcjonowania gminy przede wszystkim nie 

realizowała. Dziękuje bardzo 

 

Ad. Pkt. Nr 9.2.  Debata nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski otworzył debatę nad raportem o stanie gminy. 

Poprosił radnych o zgłoszenia chęci zabrania głosu.  

 

Radni Gminy Stegna zabrali głos w kolejności: 

 

1. Radna Magdalena Haftkowska – wypowiedź dotycząca inności oraz rzetelności, 

przejrzystości informacji zawartych w raporcie.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski bardzo dziękuje za ten głos, wczoraj 

rozmawialiśmy o tym na komisjach, podkreślaliśmy, że raport jest inny, czyta się go inaczej, 

zapoznaje z nim inaczej. Widać inną rękę osoby tworzącej ten dokument, jeszcze raz Pani 

Sekretarz dziękujemy. 

 

2. Radny Maciej Makowski: 

 - realizacja zadania: budowa kanalizacji sanitarnej w Mikoszewie, otrzymaliśmy 

dofinansowanie czy coś się zmieniło, bo w WPF na dziś mamy informację o tym, że 

otrzymaliśmy promesę wstępną. Rozmawialiśmy o tym niedawno i ja prosiłem też o to, żeby 

przekazać Radzie, w jakiej formie ta promesa została wydana z tego, co pamiętam, ale na dziś  

chciałbym się zatrzymać przy tym, jaki jest stan faktyczny, czy otrzymaliśmy 

dofinansowanie, czy dysponujemy promesą wstępną;  

 

- chciałby pochwalić budżet, dochody, i prosić o komentarz krótki, bo jest imponujący wzrost, 

więc pewnie wszystkich interesuje to z czego to wynika; 
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- zagadnienia związane z oświatą: 

1) zróżnicowanie kosztów na jednego przedszkolaka; 

2) koszty zabezpieczenia w szkołach dzieci z Ukrainy; 

3) wyniki egzaminów ósmoklasistów; 

 

- opieka zdrowotna i starania w celu zapewnienia dostępności jej dla mieszkańców; 

 

- nagły spadek kwot dopłat do systemu gospodarki odpadami, z czego to wynika, z czego 

wynika zwiększenie kontroli; 

 

- sieć wodociągowa, wkład gminy w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym; 

 

- ochrona zabytków, program opieki nad zabytkami, trudna relacja z urzędem Pomorskiego 

Konserwatora Zabytków przy realizacji zadań; 

 

- współpraca z organizacjami pozarządowymi w ramach programu współpracy; 

 

- przychody szkół na wydzielonym rachunku bankowym; 

 

- wypowiedź dotycząca spotkania w październiku 2021 r. w sprawie dalszego działania w 

zakresie funkcjonowania placówek oświatowych, dlaczego temat nie został podjęty w roku 

2022, mimo deklaracji Radnych. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytania, sugestie i uwagi po ich zgłoszeniu udzielała Wójt Gminy 

Stegna Ewa Dąbska bądź wskazany pracownik merytoryczny. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze z Radnych Gminy 

chciałby zabrać głos w dyskusji dotyczącej raportu o stanie Gminy Stegna za 2022 rok. 

 

Więcej zgłoszeń nie dokonano. 

 

W związku z wyczerpaniem mówców Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął debatę 

nad Raportem o stanie Gminy Stegna za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził 10 minutową przerwę w obradach 

Rady Gminy Stegna.  

 

Przerwa w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady LIV Sesji Rady Gminy 

Stegna. O zabranie głosu poprosiła Sekretarz Gminy. 

 

Sekretarz Gminy Marzena Jaroszewska podziękowała za słowa odnośnie raportu, 

podziękowała całemu zespołowi pracowników, którzy przekazywali cierpliwie wiadomości, o 

które prosiłam kilkakrotnie. 
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Ad. Pkt. Nr 10.  Podjęcie uchwał:  

 

Ad. Pkt. Nr 10.1.   projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi 

Gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi do 

projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10, przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2.  

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/464/2023 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.2.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie 

meritum opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami.  

 

Skarbnik Gminy Stegna Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 064/g276/R/II/23 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 19 kwietnia 2023 r. 

w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2022 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, w której to pozytywnie 

zaopiniowano przedłożone dokumenty – stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały bądź sprawozdania z wykonania budżetu bądź opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.  

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych.  
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Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2022 r. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/465/2023 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2022 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.3.   projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Stegna za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

o odczytanie wniosku Komisji o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2021 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Haftkowska odczytała Uchwałę Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2022 rok – stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna o udzielenie absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Haftkowska odczytała Uchwałę  

Nr 082/g276/A/II/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z 

dnia 24 maja 2023 r. pozytywnie opiniującą wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna z tytułu wykonania budżetu za 

2022 rok – stanowi załączniki do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do wniosku 

Komisji Rewizyjnej, opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej lub do projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych.  

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2022 r.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/466/2023 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2022 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski, jako przedstawiciel Rady Gminy Stegna 

gratulując podziękował Wójt Gminy Stegna za pracę w roku 2022, za to, że potrafi jednoczyć 

ludzi wkoło wspólnych spraw, w celu realizacji założonych zamierzeń.   

 

Gratulacje i podziękowania Wójtowi Gminy Stegna w imieniu dyrektorów wszystkich 

placówek oświatowych złożyła Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Stegnie Pani 

Renata Cichosz. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska złożyła podziękowała za słowa uznania. Podkreśliła, że 

zadania, które udaje się zrealizować to nie jest tylko jej zasługa, ale i ciężka praca 

pracowników, dyrektorów jednostek organizacyjnych, ciężka praca i odpowiedzialność 

Radnych. Dziękuje wszystkim Radnym za to, że realizujemy wspólnie tę politykę, którą 

wspólnie ustaliliśmy. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.4. projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Malborku 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że chęć pracy w zespole 

zgłosili Radni : Bogumiła Duraj, Magdalena Haftkowska, Kamil Parol oraz Robert Pruchno. 

Zapytał czy Radni podtrzymują swoje zgłoszenia. 

Nie wniesiono wycofania kandydatury. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są kolejne zgłoszenia kandydatur 

do pracy w zespole. 

Nie dokonano kolejnych zgłoszeń. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Malborku.  

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 
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Przyjęto uchwałę Nr LIV/467/2023 

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Malborku 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.5.   projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia 

przez Radę Gminy Stegna uchwały o treści wskazanej w petycji 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zgodnie ze Statutem Gminy Stegna petycja 

została przekazana do Wójta Gminy Stegna celem zajęcia stanowiska oraz do Komisji skarg, 

wniosków i petycji celem opracowania propozycji sposobu jej rozpatrzenia. Radni otrzymali 

stanowisko Wójta Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, wniosków i petycji . 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Gminy Stegna uchwały o 

treści wskazanej w petycji. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/468/2023 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Gminy Stegna uchwały o 

treści wskazanej w petycji 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.6.   projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w 

publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Gminnej Rady Oświatowej. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski w paragrafów pierwszym mamy takie określenie „publiczne 

przedszkole i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Stegna zapewniają bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w wymiarze 5 
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godzin dziennie”. Czy nie ma obawy, że ktoś będzie czytał ten zapis w ten sposób, że przez 7 

dni w tygodniu, czy to jest dobrze określone. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz jest to określenie ustawowe, przywołany zapis jest 

prawidłowy.  

Prosi o poprawienie w podstawie prawnej przy ustawie prawo oświatowe Dz. U. z 2023 r. 

poz. 900, pojawił się nowy tekst jednolity od momenty sporządzenia projektu uchwały. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/469/2023 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 10.7.   projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 

nagród ze specjalnego funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Nowym Dworze Gdańskim 

oraz Gminnej Rady Oświatowej, które zostały przekazane Radnym. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz również wskazał na konieczność uaktualnienia  

w podstawie prawnej przy ustawie Karta Nauczyciela Dz. U. z 2023 r. poz. 984. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród 

za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/470/2023 

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu 

nagród za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze dla nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 10.8.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Łąkowej 

obejmującej działki gminne nr 21/8 i część 22/9 położone w miejscowości Junoszyno 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulicy Łąkowej obejmującej działki gminne nr 21/8 i część 22/9 

położone w miejscowości Junoszyno. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/471/2023 

w sprawie nadania nazwy ulicy Łąkowej obejmującej działki gminne nr 21/8 i część 22/9 

położone w miejscowości Junoszyno 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 10.9.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Pomorskiej 

obejmującej działkę gminną nr 861 oraz 929 położoną w miejscowości Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ul. Pomorskiej obejmującej działkę gminną nr 861 oraz 929 

położoną w miejscowości Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/472/2023 

w sprawie nadania nazwy ul. Pomorskiej obejmującej działkę gminną nr 861 oraz 929 

położoną w miejscowości Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 10.10.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Spokojnej 

obejmującej działkę gminną nr 163 położoną w miejscowości Drewnica 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ul. Spokojnej obejmującej działkę gminną nr 163 położoną w 

miejscowości Drewnica. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 
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Przyjęto uchwałę Nr LIV/473/2023 

w sprawie nadania nazwy ul. Spokojnej obejmującej działkę gminną nr 163 położoną 

w miejscowości Drewnica 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 10.11.   projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski mamy zaliczyć drogę do kategorii dróg gminnych drogę, na której 

były przez gminę prowadzone prace. W dokumentach finansowych zadania te wskazywane 

były jako prowadzone na terenach gminnych, drogach gminnych. Czy nie doszło tutaj do 

pomyłki wcześniej. Mowa jest o przebudowie drogi gminnej ulicy Zielnej i Zielonej, projekt 

2019 – 2023, wartość zadania 300.285 zł. Do roku 2022 poniesiono wydatki 297.685 zł,  

w roku 2023 2.600 zł, komentarz w WPF – celem jest poprawa jest poprawa bezpieczeństwa 

ruchu drogowego podnoszeniu standardów wolności sieci dróg gminy oraz zachowanie 

jednorodności sieci dróg gminnych pod względem spełnienia tych standardów, zwiększenie 

dostępności transportowej oraz poprawa dostępności terenów inwestycyjnych. Z omawianego 

dziś raportu o stanie gminy w pkt 13 czytamy, Rządowy Fundusz Rozwoju dróg w ramach 

otrzymanego dofinansowania przebudowano drogi gminne, inwestycja otrzymała 

dofinansowanie z programu, które wynosi 50% kosztów, 2 część została pokryta z budżetu 

gminy. Roboty realizowane były na ulicy Zielna i Zielona w miejscowości Stegna w ramach 

inwestycji wykonano nową nawierzchnię z kostki betonowej oraz oznakowanie. Czy nie było 

wcześniej nadużyć, w związku z tym, że mowa jest o drogach gminnych. Wydaje mu się,  

że są to te same drogi, o których mowa dzisiaj.  

  

Wójt Gminy Ewa Dąbska są różne drogi, drogi wewnętrzne, drogi gminne, które nie 

posiadają kategorii i drogi gminne, które mają tę kategorię nadaną, Żeby uzyskać 

dofinansowanie droga gminna powinna mieć nadaną kategorię i właśnie ten wniosek został 

złożony Radzie Gminy. Ulica Zielna i Zielona była drogą gminną, która nie posiadała tej 

kategorii, a w związku z otrzymaniem dofinansowania i zwrotem środków, które 

otrzymaliśmy, chcemy prawnie to uregulować. Nie wszystkie drogi gminne mają nadaną 

kategorię, ponieważ nie ma takiej potrzeby. W przypadku wystąpienia o dofinansowanie na 

taką drogę nie ma takiej potrzeby, dopiero z chwilą zrealizowania zadania regulujemy 

pozostałe kwestie, stąd jest konieczność i potrzeba nadania tej drodze kategorii.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/474/2023 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. Pkt. Nr 10.12.   projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 

będących w posiadaniu Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski zauważalny jest spadek ciśnienia w sezonie letnim, prosiłby o 

zbadanie tego, czy rzeczywiście on występuje i czy można by tę infrastrukturę poprawić, 

zmodernizować, w taki sposób, żeby unikać tego problemu. Są to uwagi od mieszkańców 

innych miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wypowiedział się z racji wykonywanej pracy 

zawodowej, jeżeli chodzi o sieć wodociągową to ciśnienie jest w miarę wyrównane. Niestety 

budują się obiekty wysokościowe. Nasza sieć obecnie pracuje w przybliżeniu około 4 

atmosfer. Inwestorzy, którzy budują obiekty często mają niedopasowane przyłącze przy ich 

rozbudowie. CWŻ i Pani Wójt z racji ustawy odpowiada za dostarczenie wody do 

wodomierza. Jeżeli chodzi o problemy, z którymi kiedyś się spotkamy będzie to ilość wody. 

Niezbędne będą budowy kolejnych magistral, które odciążą naszą. Jest to wynikiem 

rozbudowy miejscowości. Utraty ciśnienia głównie wynikają z występujących awarii.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 będących w posiadaniu Centralnego 

Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/475/2023 

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2021-2024 będących w posiadaniu 

Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 10.13.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 

2023. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LIV/476/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.14.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 

Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stegna na lata 2023-2035. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski zaintrygowały go tabele o majątku przekazanym do sprzedaży, 

zostało uzupełnione to co było przedmiotem rozmów na przedostatniej sesji w odniesieniu do 

planowanej wówczas, przegłosowanej negatywnie, jakby woli sprzedaży działek. 

Uzupełniono wykaz o tą działkę, która nie była wcześniej ujęta. Widać istotne zmiany w 

wzrostowych wartościach wycen poszczególnych działek i zastanawiające jest z czego one 

wynikają, czym są spowodowane, w jaki sposób są dokonywane. Jako Radni byliśmy 

ostatecznie informowani jako plan sprzedaży tych gruntów. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski informacje te były przekazywane przez 

Skarbnika na posiedzeniu Komisji, ale prosi o ich powtórzenie z uwagi na to, że nie byli 

obecni wszyscy Radni. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska tak jak już informacje były przekazywane 

przygotowuje się do sprzedaży działek, dlatego wnosimy o wyrażenie zgody poprzez 

uchwały. Na te działki, na które mamy już uzyskane zgody, czyli są uchwały, przed samym 

ogłoszeniem przetargu wykonywane są przez referat aktualizacje kosztorysy, aby nikt nie 
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zarzucił, że te wartości są w jakiś sposób zaniżone, dlatego zostały one uaktualnione. Wyceny 

te wykonywane są przez biegłego, z którym mamy podpisaną umowę. 

 

Kierownik referatu Artur Kozłowski tak jak wspomniała Pani Skarbnik wyceny zostały 

zaktualizowane z uwagi na zmiany wartości na rynku nieruchomości, operaty zostały poddane 

aktualizacji stąd te zmiany. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska aktualizacje te wykonywane są raz na pół roku, w przypadku 

jeżeli ponawiamy sprzedaż to z mocy ustawy wartości nieruchomości musimy aktualizować. 

 

Radny Maciej Makowski odpowiedź jak najbardziej satysfakcjonująca, ale kwota  

w podsumowaniu nijak nie wychodzi, łącznie z jego wyliczeń jest to kwota 4.419.100 zł, 

przywołana jest wartość 5.596.400 zł. Rozumie, że skoro jest dołożona działka, której nie 

było i jest aktualizacja działek 2 w Jantarze, znaczy, że zamiar jest taki, aby niebawem 

wystąpić o zgodę ponownie, abyśmy jako Radni podjęli decyzję o sprzedaży tych działek.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska jeżeli otrzymamy dofinansowanie na rozbudowę tych dużych 

obiektów, na które złożyliśmy wnioski to oczywiście wystąpi do Rady z takim wnioskiem  

i przedstawi odpowiednią uchwałę o zbyciu nieruchomości. Będziemy składać wniosek na 

ulicę Rybacką w Jantarze, czekamy na rozstrzygnięcie dużej hali w Stegnie, środki te są 

potrzebne.  

 

Radny Maciej Makowski chciałby przypomnieć swoją prośbę z przedostatniej sesji, gdzie 

prosił o to, żeby taką analizę radnym przedstawić, która będzie stanowiła potwierdzenie tego, 

że wartość działek z dzisiejszym opisem przeznaczenia działek w miejscowym planie 

zagospodarowania, czyli parking i plac publiczny nie wpływa na ich wartość. Także prosiłby  

o taką informację na maila. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zostanie to zaprotokołowane i będziemy prosić 

o przygotowanie tak jak Radny prosi. 

Zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

 

Nie zgłoszono kolejnych zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 

roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023-2035. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 9,  przeciw 0, wstrzymało się 2 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 
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Przyjęto uchwałę Nr LIV/477/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 

2022 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2023-2035 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że odpowiedź na interpelację 

Radnej Anny Lutkiewicz z dnia 08.05.2023 r. została udzielona w ustawowym terminie, 

przesłana Radnej oraz umieszczona wraz z treścią interpelacji na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 

Nie dokonano zgłoszeń. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.   Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknął LIV Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


